
Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte den 14/12 2008 i 
samfällighetslokalen, Flitiga Lisas Väg 55, Västerås 
 
Närvarande:  Roger Andersson, Gert Åkerman,  André Nilsson 
   Åke Lindén,  Mats Sjödin, Urban Lundbäck, Rasmus Myklebust 
 
Distribution: U-schacks styrelse + André Nilsson. 
 
§1 Mötets öppnade 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Val av sekreterare. 

Urban valdes som sekreterare för mötet. 
 
§3 Dagordningens godkännande. 

- Dagordningen godkändes med tillägget att Distriktsdomarutnämning tillkommer som 
punkt 12. 

 
§4 Godkännande av föregående protokoll. 

- Föregående protokoll godkändes. 
 
§5 Ekonomisk redogörelse. 

- Åke lämnade en ekonomisk redogörelse. Minus 44 kkr hittills under perioden, men 
om landstingsbidrag och intäkter från Skol-SM räknas med blir det ett litet 
plusresultat. 
- Diskuterades om gränsen på 1000 medlemmar fortfarande påverkar bidragsnivå eller 
ej. Gert undersöker. 
- Klubben ”Västerås Schackfyranallians” bildades så sent att höstens medlemmar inte 
kunde registreras hos U-Schack. Henrik Andersson ser till att medlemmarna 
redovisas under våren. 

 
§6 Skol-SM i Surahammar. 

- Roger rapporterade resultatet från Skol-SM. Totala nettovinsten blev 48576,42 kr.. 
Arrangerande U-Schack behåller halva vinsten och andra halvan delas ut mellan 
klubbarna i förhållande till insatta funktionärstimmar under SM-dagarna. 
- Beslöts att inga ytterligare ersättningskrav för t.ex. bilkörning godkänns längre i och 
med att slutredovisning gjorts. 
- Protokoll från Skol-SM möte 081214 bifogas detta protokoll. 

 
§7 Länslaget. 

- Urban rapporterade om länslagets verksamhet. Medlemmarna har deltagit i ett antal 
tävlingar och träningar och samarbetet med Dalarnas länslag har fortsatt , bl.a. 
manifesterat genom dagens länslagsmatch som Dalarna vann för första gången. 
- Utgifter ungefär enl. budget. 
- Begränsningar och regler för uttagning till länslaget diskuterades. 

 
§8 Tävlingskommittén 

- Flygschack spelas inte 2009 , i övrigt samma tävlingar som i fjol.  
- Antal startande på U-Schacktävlingar fortsätter att minska. 
- En tävling i Chock hålls 10/1 i Virsbo. 
- Utgifter för  tävlingar ungefär enl. budget. 

 
§9 Schackfyrankommittén 

- Endast 65 deltagare på kommuntävlingen i Västerås, en . I Köping var det 18 
startande vilket var ungefär som året innan. 
- Mats informerade om sina klassbesök. 42 klasser i Västmanland och 51 klasser i 
Dalarna är planerade att besöks. Stora skillnader mellan engagemang och spelstyrka 
mellan klasserna. 
- Skoltävlingar på dagtid drar många deltagare , speciellt lämpat för små skolor. 
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§10 Utbildningskommittén 

- Ett höstläger hölls och sportlovsläger planeras vt 2009 
- Med anledning av Skol-SM har domarkurser och incheckningskurs hållits. 
- Utbildningskommitén behöver fler ledamöter. Förslag på kandidater mottas tacksamt. 
 

 
§11 Seniorkommittén 

- Mälardalsserien består denna säsong av två grupper med vardera 6 lag. Två ronder 
har avverkats. 
 

 
§12 Domarutnämningar 

- Tapio Tikkanen höll klubbdomarutbildning i maj 2008. Sju personer blev godkända 
på det efterföljande provet. Dagens möte beslöt att utnämna dessa till klubbdomare 
trots att Monradslottning som skulle ha ingått i kursprogrammet inte hanns med av 
tidsskäl. 
Urban meddelar berörda att de blivit godkända som klubbdomare. Samtliga uppmanas 
att praktisera sina kunskaper vid U-Schacktävlingar. 
 

 
§13 Övriga frågor. 

- Förslag till kandidater för Riltonstipendiet och SSF:s ungdomsledarstipendium 
skickas till Gert. 
- SSF söker arrangör till ett antal tävlingar under 2009 (se hemsidan Förbundsnytt). 
- DSF och U-Schack delar fn på kostnaderna för Mats Sjödins anställning. DSF avser 
inte att förlänga kontraktet när det går ut vid halvårsskiftet. U-Schack är intresserat av 
att fortsätta att utnyttja Mats’ tid i samma utsträckning som tidigare även efter 
halvårsskiftet med någon annan partner än DSF. 
- U-Schack uppmanar till att starta nya klubbar. Många är intresserade av att starta 
men det strandar ofta på att ingen vill bli kassör. Borde finnas stödfunktion för detta. 

 
§14 Mötets avslutande och tidpunkt för nästa möte. 

Gert Åkerman förklarade mötet avslutat. 
Nästa möte blir på söndag den 19:e april 2009 klockan 17.00. 

 
Västerås den 22:e december 2008 
 
 
 
Vid pennan     Justeras 
 
 
 
____________________________   _________________________ 

 

Urban Lundbäck    Gert Åkerman 
Sekreterare     Ordförande 
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